
Referat fra bestyrelsesmøde onsdag d. 20. februar 2020 Klubhuset. 

Deltagere – Lise, Dan, Torben, Inger, Hans, Niels, Allan og Carsten. Afbud fra Mogens, Anita, John. 

Pkt. 1 Siden sidst. 

Dan har haft en snak med E. Bach. Denne sælger jorden nord for Pakhuset og klubhuset til Vesthimmerlands 

Kommune (VHK). Herefter diskussion af mulige scenarier og konsekvenser for Nautilus. Dan foreslår at der 

nedsættes et udvalg med ”Klubhus og faciliteter for Nautilus i fremtiden” med fokus på processen, visioner og 

økonomi. Niels og Hans formulerer et forslag om dette til den kommende generalforsamling. 

Dan tager en kontakt til Carsten Agensen VHK mhp. på afklaring. 

Pkt. 2 Generalforsamling, ledige funktioner mv. 

Muligheder for regnskabsførelse har været konfereret med en statsautoriseret revisor.  Regnskabet kan føres efter 

”Årsregnskabsloven” som en virksomhed med en omkostning på ca. 8.000 kr. til en statsautoriseret revisor eller som 

praksis har været indtil nu, egentlig er der ”frit spil”. 

Aktuelle kontingent er afstemt efter det kommende års buget og fremtidige ønsker og mulige nødvendige tiltag. 

Bestyrelsen bifalder kasserens praksis med at føre regnskabet som en samlet forening og ikke for hver afdeling for 

sig. 

Jens Åge Jensen har accepteret at være ordstyrer igen. 

Drøftelse af konsekvenser ved evt. manglende kandidater til formand og kasserer. Samt historik angående tidligere 

generalforsamlinger med samme situation. 

Pkt. 3 Ny struktur og vedtægter? 

Efter visionsmødet d. 12. jan. 202o, har der været tanker om en ny struktur med en Hovedbestyrelse og underudvalg 

med  aktivitets ansvarlige. Dette og demokratiet i klubben diskuteres og der tales for og imod. Der tages ikke nogen 

egentlig beslutning, men aftales af Niels formulerer et forslag til evt. vedtægtsændringer og at Dan konfererer med 

en jurist i DIF. 

Pkt. 4 Eventuelt 

Orientering om mulige menuer til middagen før generalforsamlingen 

Referent: Carsten 


